
 

Beretning fra Dommerudvalget i kreds 5 – for året 2021. 

 

Vi kom godt igennem 2021. Kredsens dommere har været flittige, normalt 

er der her i kreds 5 kutyme for to-dommer-system, men vi kan begynde at 

se manglen på dommere, hvilket også har betydet at flere konkurrencer 

er blevet gennemført med en dommer på hvert dommerhold. 

Dommerudvalget har deltaget i dommerseminar i slutningen af 2021 og 

der er efterfølgende blevet gennemført efteruddannelse af kredsens 

dommere her i starten af 2022 som vi plejer. 

Jeg vil gerne informere om, at Sonja Würtz er trådt ind i dommerudvalget. 

Så hermed en stor tak til Helge, Vagn og Sonja for vores samarbejde i 

dommerudvalget. En ekstra tak til Helge som også styrer 

dommercentralen. 

Også en stor tak til alle dommerne for godt samarbejde i 2021. 

 

Og så lige lidt information for i år: 

Vi har i år et 25 års dommer-jubilæum, stort tillykke til Jim Hempel som 

yder et stort stykke arbejde som dommer i agility. 

Vi er så heldige at der her i 2022 er 5 nye aspiranter der er gået i gang 

med dommeruddannelsen. 

 

 

På udvalgets vegne og med venlig hilsen 

Lennart Hummel 
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